### 香港學界體育聯會

### The Hong Kong Schools Sports Federation

第十四屆中華人民共和國學生運動會-女子排球

14th National Student Sports Games of the PRC- Girls Volleyball

10-21 /2 / 2020, 寧夏銀川市 Yinchuan, Ningxia

## 香港學界女子排球代表 Hong Kong Schools Girls Volleyball Training Team

# 集訓時間表

Month月份	Date日期	Time時間	Venue場地
	21(Tue)	1630-1830	東華三院邱金元中學
Jan	23(Thu)	1500-1800	界限街體育館
	<del>29(Wed)</del> 取消	0900-1200	<del>培英中學</del>
	<del>1(Sat)</del> 取消	<del>0900-1200</del>	培英中學
Feb	<del>7(Fri)</del> 取消	<del>1630-1830</del>	培英中學
	<del>8(Sat)</del> 取消	0900-1200	東華三院邱金元中學

### Address 地址

- 1) 東華三院邱金元中學 新界沙田第一城第十四 J 區 TWGHs Yow Kam Yuen College - Area 14J, City One, Shatin, New Territories
- 2) 界限街體育館 九龍旺角洗衣街200號(毗鄰旺角大球場)
  Boundary Street Sports Centre No. 1 200 Sai Yee Street, Mong Kok, Kowloon (adjacent to Mong Kok Stadium)
- 3) 培英中學 香港薄扶林華富道55號 Pui Ying Secondary School - Wah Fu Estate 55, Wah Fu Road, Pokfulam, Hong Kong

#### Remarks 備註

1) Selected athletes must attend the above training sessions ON TIME, and wear proper sportswear during the training session.

入選運動員必須按照上列集訓時間表出席訓練,並必須<u>準時</u>到達場地及穿著合適運動服裝進行集訓。

2) If athletes are not able to attend the training sessions due to sickness/ personal issues, please return [Leave Notification Form] to HKSSF office prior to the activity via fax or email at the training day. [Leave Notification Form] can be downloaded at HKSSF official website [www.hkssf.org.hk → Interport, Oversea Competition & Other Events→Forms→ Student Leave Notification Form (Pre-Competition Training Use)]. HKSSF **WOULD NOT ACCEPT** the leave by phone.

運動員因生病/要事未能出席課堂者·必須填寫「學生請假通知書」·然後電郵或傳真至學體會請假。「學生請假通知書」可於聯會網頁下載[www.hkssf.org.hk→埠際賽及其他海外比賽→表格→學生請請假通知書(賽前集訓適用)]。聯會恕**不接受**電話請假。

3) Contact No. 查詢電話:2768 8212 Fax No. 傳真號碼:2768 4525

Email Address 電郵地址: external@hkssf.org.hk